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Wloclawek, dnia 02 czen{,ca 202A r.

Pan

Andnej Gohbieski
Radny Miasta ltVloclawek

*n,1, !, !9, ?!eP /e%'1 r6/ffi
W odpowiedei na interpelac.iq wniesionq przee Fana podczas lfrll sesji Rady Miasta, w sprawie

dokoriczenia budowy Scie2ek spacerowych w Parku t-okieika uprzejmie inrormujq, ie przebudowa
alejek w parku uzaleznicna jest od $rodk6w finansowych zaplanowanych corosznie w budrecie miasta
na inwestycje. Przebudowa puebiega etapami iw latach ubieglych zrealizowano Vll etap6w co slanowi
ponad polowq caio$ci. Mo2liws$c kontynuacji zadania w przyszlym roku bqdzie poddana analizie na
etapie opracowywania prajektu payszlorocznego budietu miasta.
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1, Biuro Rady Miasia
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iiltB ssdmiot, ksrs n* pE&larie ouawnych vrndrv eawxSth z ci*i'{ l"i*L wo*awrt pne&sraai4 di{re ns&oq&! dta Lsrrc1}Mmnisbdorom iest prezydent td,a$ta *llodasld
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